
      Protokoł Nr XIX 
 
z obrad XIX sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 31 marca 2008 r.  
 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10,00 w  sali narad Urzędu Gminy w Pabianicach.  
 
 
W obradach sesji uczestniczyli radni , obecni zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą 
zał. nr 1 do niniejszego protokołu. Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych , w sesji 
uczestniczyło 14 radnych , nieobecna radna J. Józefczyk.  
W sesji uczestniczyli Wójt Gminy Pabianice H. Gajda , W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk, 
Skarbnik Gminy M. Nowicka, Radca Prawny Urzędu Gminy E. Janio, Kierownik Ośrodka 
Zdrowia w Petrykozach M. BłaŜejewski , sołtysi Gminy Pabianice – obecni zgodnie z 
załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  
 
Ad. pkt. 1.  
 
Obrady  otworzył Przewodniczący Rady R. Figiel , powitał przybyłych i przedłoŜył 
proponowany porządek obrad sesji . 
 
Ad. pkt. 2.  
 
Protokoł z XVIII  sesji został przyjęty w głosowaniu bez uwag i poprawek 13 głosami za, bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  
 
 
Ad. pkt. 3.  
 
Do proponowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju 
w imieniu Komisji postawił wniosek o zdjęcie z porządku obrad ppkt b/ dot. zaopiniowania 
projektu Rozporządzenia Wojewody  Łódzkiego w sprawie wyznaczenia Obszaru 
Chronionego Krajobrazu „ Dolina Neru ” i Tuszyńsko-Dłutowsko- Grabiańskiego  
W związku z tym  , Ŝe Komisja podjęła wniosek o odbycie konsultacji z zainteresowanymi 
mieszkańcami z tych terenów , oraz  z sołtysami i radami sołeckimi równieŜ z tych terenów ,  
na których planuje się urządzenie w/w obszarów.  
Wniosek Przewodniczącego Komisji w powyŜszej sprawie został przyjęty w głosowaniu – 
jednomyślnie.  
 
Porządek obrad XIX sesji z przyjętą poprawką Rada przyjęła w głosowaniu jednomyślnie. 
 
Porządek obrad XIX sesji przedstawia się w sposób zapisany poniŜej :  
 
 
1.  Otwarcie obrad XIX  sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z  XVIII    sesji Rady Gminy Pabianice. 
 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.  
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6. Informacja Wójta o pracy między sesjami . 
7. Funkcjonowanie i perspektywy rozwoju opieki zdrowotnej w gminie Pabianice z 
uwzględnieniem funkcjonowania opieki zdrowotnej w szkołach. 
8. Interpelacje radnych.  
9.Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
a/ ustalenia na rok 2008 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a  takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania ”. – 
Uchwała Nr XIX/A/ 2008 
 b/ nadania  tytułu  „Honorowy Obywatel Gminy Pabianice ” – uchwała Nr XI/ B /2008           
c/ zmian w budŜecie gminy na 2008 r. – Uchwała Nr XIX/ C / 2008 
d/ zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r. – Uchwała Nr XIX/D/2008  
e/ zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2008 r. w związku z określeniem ostatecznej kwoty 
subwencji oświatowej – Uchwała Nr XIX/E/2008  
f/ zmian w budŜecie gminy na 2008 r. – Uchwała Nr XIX/F/2008 r.  
 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 
11. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 
12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
  
13. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Ad. pkt. 4.  
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków Rada powołała radną M. Lubowicką i radnego P. Kociołka.  
Skład Komisji został przyjęty przez Radę głosowaniu – jednomyślnie.  
 
 
 
Ad. pkt. 5.  
 
Przewodniczący Komisji przedłoŜyli informacje na temat swojej pracy w okresie między 
sesjami.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, ze Komisja Rewizyjna między sesjami 
odbyła 1 posiedzenie,  na którym zapoznała się ze stanem organizacyjnym administracji i 
obsługi w szkołach podstawowych i gimnazjum , odbyła kontrolę w S.P. w Petrykozach w 
temacie zapisanym powyŜej.  
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja, której przewodniczy odbyła 1 posiedzenie , na którym zapoznała 
się z przedłoŜoną przez Wójta Gminy informacją na temat wizji funkcjonowania słuŜby na 
terenie gminy Pabianice , dokonała analizy materiałów na sesję Rady Gminy.  
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju P. Kociołek  poinformował, Ŝe 
Komisja między sesjami odbyła 1 posiedzenie , na którym zapoznała się z informacją na 
temat : 
- stanu  gospodarki ściekowej. 
- statystyką  związaną  z gospodarką ściekami, ilością  gospodarstw podłączonych do 
oczyszczalni ścieków, ilością  indywidualnych oczyszczalni, problemem  szczelnych  
- zapoznała się z sytuacją  związaną   z budową kanalizacji Bychlew - Piątkowisko. 
    
Dokonała  analizy  materiałów na sesję Rady Gminy Pabianice w tym zapoznała się 
szczegółowo  z  projektem  Rozporządzenia Wojewody  Łódzkiego w sprawie wyznaczenia 
Obszaru Chronionego Krajobrazu „ Dolina Neru ” i Tuszyńsko-Dłutowsko- Grabiańskiego  
Komisja wypracowała wniosek o zdjęcie z dzisiejszego porządku obrad projektów uchwał w 
powyŜszej sprawie i dokonania w tym temacie konsultacji z sołtysami , radami sołeckimi i 
zainteresowanymi mieszkańcami tych terenów w gminie Pabianice na , których planuje się 
urządzenie w/w obszarów . 
 
Ad. pkt. 6.  
 
Wójt przedłoŜył informację o pracy między sesjami Rady Gminy Pabianice w okresie od 
28.02.2008 do 31 .03.2008 r.   
Informacja przedkłada się w sposób zapisany poniŜej . 
 

„ INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE 
O PRACY MIĘDZY SEJAMI RADY GMINY 

W OKRESIE OD 28 LUTEGO DO 31 MARCA 2008 ROKU 
 
W zakresie oświaty :  
 
1.Sprawdzano spełnianie obowiązku nauki przez młodzież w wieku 16-18 lat zameldowaną na terenie 
gminy /267 uczniów/. Zgodnie z  art. 19 ust.1 ustawy o  systemie oświaty gmina kontroluje realizację 
obowiązku nauki, a rodzice młodzieży w wieku 16-18 lat, zgodnie z art. 18 ust.5 ustawy mają 
obowiązek powiadamiania organów gminy o spełnianiu przez ich dzieci tego obowiązku. Aby 
pozyskać wszystkie dane wysłano 87 pism do rodziców. W/w sprawie kontaktowano się też ze 
Starostwem Pabianickim, szkołami ponadgimnazjalnymi, Domem Dziecka, Cechem Rzemiosł Różnych, 
Ośrodkami Szkoleniowo-Wychowawczymi. Pozyskane dane wg stanu na 31 marca 2008r. przekazane 
zostaną do Systemu Informacji Oświatowej w pierwszej połowie kwietnia. 
 
2. W szkołach gminnych przeprowadzone zostały próbne sprawdziany i egzaminy. Sprawdzian w 
klasach szóstych pisało 56 uczniów; każdy uczeń mógł uzyskać 40 punktów. Wyniki sprawdzianu 
przedstawiają się następująco : SP w Bychlewie – 29 pkt., SP. w Pawlikowicach – 28,36 pkt., w SP w 
Petrykozach – 26,30 pkt., ZSP w Piątkowisku – 26,75 pkt. Średnia w gminie – 27,60 pkt. Egzaminy 
gimnazjalne pisało 75 uczniów klas trzecich; każdy uczeń mógł uzyskać 50 punktów. Średnia 
gimnazjum wynosi : w części humanistycznej – 31,2 punktów, w części  matematyczno-przyrodniczej 
– 24,25 punktów. 
 
3. Wójt ogłosił otwarty konkurs na wsparcie zadania publicznego w zakresie wypoczynku letniego 
dzieci i młodzieży szkolnej w roku 2008 zgodnie z ustawą o działalności  pożytku publicznego  i 
wolontariacie. Wysokość środków publicznych przeznaczonych na realizację zadania wynosi  60.000 
złotych. Przystępujący do konkursu  powinni posiadać m.in atrakcyjną ofertę programową i wykazać 
zaangażowanie co najmniej 25% środków własnych w realizację zadania. Termin składania ofert 
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ustalony został  do dnia  27 marca br.. Wójt dokona wyboru ofert w ciągu siedmiu dni od dnia ich 
otwarcia. 
 
4.W dniu 17.03. odbyła się narada dyrektorów szkół, w ramach której omówiono sprawy dotyczące 
struktur organizacyjnych szkół, prognoz statystycznych uczniów w latach szkolnych 2008/09 – 2011/ 
2012, dowożenia uczniów do szkół, a także sprawy kadrowe związane z regulacją płac nauczycieli i 
pracowników administracji i obsługi zatrudnionych  
w szkołach na terenie gminy. 
 
5. Wydano 4 decyzje o dofinansowaniu kosztów kształcenia i przygotowania zawodowego 
młodocianych pracowników, na realizację których Gmina otrzymała dotację celową z budżetu 
państwa. 
 
6. W dniach 20 – 25 marca  w szkołach trwała wiosenna przerwa świąteczna. 
 
W zakresie ochotniczych straży pożarnych : 
 
1. W dniu 10.03.br. odbyły się eliminacje gminne Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej „ 
Młodzież Zapobiega Pożarom” .Najwięcej punktów uzyskali: 
W grupie wiekowej 10-13 lat – Magdalena Madej, w grupie  14-16 lat – Rafał Kuryłek, w grupie  17-19 
lat – Anna Madej. 
2.W dniu 26.03.2008 r. odbyły się eliminacje powiatowe i uczestnicy z naszej gminy zajęli wszystkie 
pierwsze miejsca w poszczególnych grupach wiekowych: w grupie 10-13 lat – Łukasz Barys, w grupie 
14-16 lat – Rafał Kuryłek, w grupie 17-19 lat – Anna Madej. 
 

W zakresie dróg gminnych  : 
1. Wykonano dokumentacje projektowe na :  

a/  Remont nawierzchni drogi  Bychlew  -  Jadwinin w technologii emulsyjno – grysowej. 
b/  Remont nawierzchni drogi przez wieś Majówka  poprzez położenie nawierzchni asfaltowej. 
W/w dokumentację projektowe złożono w Starostwie Powiatowym  w celu  uzyskania pozwolenia na 
budowę w trybie zgłoszenia.  

2. Utwardzono szlaką  następujące  drogi gruntowe:  
a/  Żytowice Małe   -  dowieziono  40 ton szlaki  
b/  Żytowice Pańskie  -   dowieziono  ok. 20 ton szlaki  
c/  Wysieradz   -   dowieziono  ok. 30 ton szlaki  
d/  Rydzyny     -   ok. 30  ton szlaki  
e/  Jadwinin  -  ok. 60 ton szlaki  
f/  Porszewice  -  10  ton  
g/  Hermanów  -   30 ton  
 
Ponadto Wójt Gminy uczestniczył w następujących spotkaniach: 

• W dniu 28.02.br. w zebraniu mieszkańców wsi Jadwinin , Władysławów w sprawi budowy 
wieży telefonii komórkowej. Mieszkańcy nie wyrażają zgody na ustawienie wieży. 

• W dniu 1.03.br. w zebraniu sprawozdawczym KGW Piątkowisko i OSP Gorzew 

• W dniu 10.03. br. w spotkaniu z Prezydentem Miasta Pabianic w sprawie podpisania 
porozumienia międzygminnego dot. funduszu spójności. Dalszy ciąg spotkania przewidziano 
na pierwszy tydzień kwietnia. 

• 11.03.br. w zebraniu sprawozdawczym za rok 2007  Rady Sołeckiej wsi Bychlew. Wójt 
przedstawił realizację wniosków  Rady Sołeckiej. 

• 26.03.br. w powiatowym konkursie „Młodzież Zapobiega Pożarom”. 
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Ponadto Wójt wydał 3 zarządzenia . 
 

Na podstawie materiałów  
Urzędu Gminy  
przygotowała : J.Słubik ” 

 
 
Ad. pkt. 7. 
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył informację  na temat funkcjonowania i perspektyw rozwoju 
opieki zdrowotnej w gminie Pabianice .  
PrzedłoŜona informacja przedstawia się w sposób zapisany poniŜej: 
„Panie Przewodniczący 
Wysoka Rado 
Szanowni Państwo 
 

Wiejskie Ośrodki Zdrowia Petrykozy i Pawlikowice do dnia dzisiejszego były i są w 
strukturach organizacyjnych Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Pabianicach przy ul. Jana Pawła II. Organem załoŜycielskim dla Ośrodków – obecnie jest 
Rada Miasta Pabianic. W związku z tym, Ŝe Prezydent Miasta Pabianic dąŜy do wykreślenia 
ze struktur organizacyjnych naszych Ośrodków winniśmy zastanowić się nad ich przejęciem, 
aby od nowego 2009 roku zadania Ośrodków Zdrowia przyjąć jako zadania własne gminy 
Pabianice. 

W związku z tym, naleŜałoby w miesiącach marzec - kwiecień podjąć uchwałę Rady 
Gminy Pabianice w sprawie przejęcia kompetencji organu załoŜycielskiego wobec 
Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach gm. Pabianice i Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w 
Pawłówku gm. Dłutów wchodzącego w skład SP ZOZ w Pabianicach i utworzenie na bazie 
tych Ośrodków Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w gm. 
Pabianice (z siedzibą w Petrykozach). 

Przekazanie kompetencji będzie odbywało się przy zachowaniu ciągłości udzielania 
świadczeń zdrowotnych oraz nie spowoduje zmiany sposobu i formy zapewnienia osobom 
korzystającym z oznaczonych rodzajowo świadczeń zdrowotnych. 

Zakład Opieki Zdrowotnej zapewni świadczenie usług w zakresie podstawowej opieki 
zdrowotnej i świadczyć będzie usługi profilaktyczno lecznicze. Ustrój Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej oraz inne sprawy dotyczące jego 
funkcjonowania określi jego Statut zaopiniowany - uchwalony przez Radę Społeczną 
Zakładu. Statut podlega zatwierdzeniu przez Radę Gminy. 

Obszarami działania Zakładu będzie między innymi obwód administracyjny gminy 
Pabianice. 

NaleŜy zauwaŜyć, Ŝe SP Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Petrykozach gm. 
Pabianice prowadzić będzie rachunkowość na zasadach określonych w odrębnych przepisach. 
Wójt Gminy Pabianice podpisze porozumienie z Prezydentem Miasta Pabianic w przedmiocie 
przyjęcia przez Gminę Pabianice świadczeń podstawowych usług zdrowotnych oraz funkcji 
organu załoŜycielskiego Wiejskiego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach i Pawłówku. Wójt 
podejmie wszystkie czynności w zawiązku z utworzeniem SP Zakładu Podstawowej Opieki 
Zdrowotnej w gm. Pabianice. Przekazując uchwałę o treści w/w Rada Miasta Pabianic jako 
organ załoŜycielski winna podjąć uchwałę przekazującą gminie Pabianice kompetencje 
organu załoŜycielskiego wobec Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach i Pawłówku 
wchodzącego w skład Samodzielnego Publicznego ZOZ Pabianice, oraz wyodrębnienie tych 
Ośrodków ze struktur SP ZOZ Pabianice. Mając tą uchwałę, Rada Gminy Pabianice podejmie 
uchwałę w sprawie utworzenia Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej pod nazwą SP 
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Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej – Gminny Ośrodek Zdrowia w Petrykozach na bazie 
równieŜ Ośrodka Zdrowia w Pawłówku gm. Dłutów.  

SP Zakład Podstawowej Opieki Zdrowotnej – Gminny Ośrodek Zdrowia w 
Petrykozach prowadziłby gospodarkę finansową na zasadach obowiązujących samodzielne 
zakłady podstawowej opieki zdrowotnej, określonej ustawą o zakładach opieki zdrowotnej. 

Kolejna uchwała Rady Gminy Pabianice to uchwała w sprawie powołania Rady 
Społecznej SP Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej – Gminny Ośrodek Zdrowia w 
Petrykozach. NaleŜy ustalić skład Rady, liczbę członków, Przewodniczącym Rady Społecznej 
jest Wójt Gminy, w skład wchodzą – przedstawiciel Wojewody Łódzkiego oraz wybrani 
przez Radę członkowie. 
Rada społeczna uchwala Statut Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 
Zdrowotnej i przekazuje Przewodniczącemu Rady Gminy celem podjęcia uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Petrykozach. 
Uchwała ta podlega ogłoszeniu i wejdzie w Ŝycie z dniem wpisania SP Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Petrykozach do Krajowego Rejestru Sądowego. Działalność Rady Społecznej 
SP Zakład Podstawowej Opieki zdrowotnej w Petrykozach jest w oparciu o regulamin. 
 
 Wójt Gminy Pabianice winien wydać Zarządzenie w sprawie powołania kierownika 
SP ZPOZ w Petrykozach. 
Następnie naleŜy złoŜyć: 
- wniosek o rejestracje w rejestrze Wojewody Łódzkiego 
- wniosek do Urzędu Statystycznego na nadanie nr REGON 
- wniosek do Krajowego Rejestru Sądowego 
- wniosek o NIP 
- protokół przekazania – przyjęcia Ośrodków Wiejskich Petrykozy, Pawłówek od SP ZOZ 

Pabianice a Gminą Pabianice 
- wniosek do NFZ. ”  
 Ponadto wójt przedłoŜył informację na temat wyników finansowych za rok 2007 Wiejskich 
Ośrodków Zdrowia : WOZ w Petrykozach i WOZ w Pawłówku.  
Informacje stanowią pisemne załączniki do niniejszego protokołu o nr. 3 i 4 . 
 
W swoim wystąpieniu Wójt powiedział takŜe, Ŝe w najbliŜszym czasie Rada Gminy będzie 
musiała podjąć decyzję  jaką słuŜbę zdrowia na swoim terenie będzie prowadziła. 
Wójt poinformował, ze w akcie notarialnym sporządzonym przy  przejmowaniu  ośrodka 
zdrowia w Pawłowu od Gminy Dłutów został zawarty zapis , ze zobowiązujemy się 
prowadzić w tym ośrodku zdrowia  publiczna słuŜbę zdrowia , w innym przypadku 
musielibyśmy ponieść dość duŜe konsekwencje finansowe.  
Wójt poinformował takŜe, Ŝe pozyskał informację od Gminy Dobroń , która juŜ na swoim 
terenie prowadzi gminną publiczną słuŜbę zdrowia i dobrze sobie radzi z tym . prowadzenie 
takiej słuŜby zdrowia jest dla nich opłacalne i zamierzają nawet dodatkowo poszerzyć 
działalność,  zatrudniając specjalistów :  lekarza ginekologa , a takŜe rehabilitanta .  
Wójt nawiązał takŜe do tematu szpitala w Pabianicach , którego organem załoŜycielskim jest 
Miasto Pabianice , wiadomym jest, Ŝe szpital ma ogromne zadłuŜenia , miasto Pabianice z 
nadwyŜki budŜetowej będzie pokrywało część zadłuŜenia tj. prawdopodobnie 5 mln. zł. ,  
jeŜeli gmina Pabianice będzie chciała na swoim terenie prowadzić gminną samodzielną 
opiekę zdrowotna  na pewno miasto Pabianice będzie oczekiwało pokrycia części zadłuŜenia 
szpitala .  
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Głos zabrał Kierownik Ośrodka Zdrowia w Petrykozach –  M. BłaŜejewski , który przedłoŜył 
informację na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej w szkołach . Poinformował, Ŝe w 
szkołach wykonywane są na bieŜąco  badania profilaktyczne , pod kątem higieny , 
fluoryzacji, natomiast w ośrodku zdrowia wykonywane są dla dzieci i młodzieŜy bilanse / 
waga wzrost, wady postawy / Wykonywane są takŜe  na bieŜąco wszystkie szczepienia.  
 
W dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej 
H. Kalinowski , który poinformował, Ŝe Komisja odbyła jedno posiedzenie przed sesją , na 
którym  zajmowała się tematem słuŜby zdrowia na terenie gminy , Komisja wystąpiła z 
wnioskiem do Przewodniczącego Rady Gminy Pabianice o zwołanie wspólnego posiedzenia 
wszystkich Komisji Rady Gminy Pabianice celem pozyskania informacji na temat zasad 
prawnych funkcjonowania ośrodków : samodzielnego, publicznego, niepublicznego .  
Przewodniczący Komisji zwrócił się takŜe z pytaniem do Kierownika Ośrodka Zdrowia w 
Petrykozach, czy jest zadowolony z pracy w tym ośrodku.  
 
Kierownik w swojej wypowiedzi udzielił informacji , Ŝe pracuje od niedawna i z pracy w tym 
ośrodku jest zadowolony .  
 
 
Radny A. Jaksa zabierając głos nawiązał do posiedzenia Komisji Samorządowo Społecznej 
mającego miejsce przed XIX  sesją Rady Gminy gdzie rozpatrywana była opcja prowadzenia 
na naszym terenie ośrodka zdrowia publicznego – Pawłówek i niepublicznego – Petrykozy.  
Zwrócił się z pytaniem do Wójta , czy w tej chwili Wójt nie bierze juŜ pod uwagę 
prowadzenia niepublicznej słuŜby zdrowia w Ośrodku Zdrowia w Petrykozach ?  
Odniósł się takŜe , do informacji Wójta dot. zadłuŜenia szpitala Pabianickiego  i 
ewentualnych roszczeń miasta Pabianic co do pokrycia części tego zadłuŜenia. Radny 
powiedział, Ŝe działanie takie uwaŜałby  nie do przyjęcia przez Radę Gminy , poniewaŜ ze 
strony gminy Pabianice nie ma w tym  Ŝadnej winy , szpital dla gminy Pabianice zapewniał 
obsługę jedynie w sensie personalnym .  
 
Wójt odnosząc się do powyŜszego  
- w sprawie dot. sposobu  prowadzenia ośrodków zdrowia na naszym terenie powiedział, Ŝe 
uwaŜa, iŜ nie po to budujemy ośrodek zdrowia na naszym terenie , aŜeby go „oddać w obce 
ręce”,  
- w sprawie spłaty zadłuŜeń szpitala pabianickiego wójt poinformował, Ŝe jest członkiem 
Rady Społecznej Szpitala w Pabianicach stąd temat jest mu dość dobrze znany , wiadomym 
jest Ŝe część zadłuŜenia na pewno będzie musiało przejąć Starostwo Powiatowe , część 
Miasto Pabianice , jeŜeli chodzi o gminy nie jest to przesądzone , on tylko temat jak wyraził „ 
wywołał ”  
 
Radny Z. Stasiak zwrócił się do Kierownika Ośrodka Zdrowia w Petrykozach z pytaniem o 
przedstawienie jego zdania na temat  - jakie ośrodki zdrowia powinny funkcjonować na 
naszym terenie.  
 
Kierownik wyraził, iŜ uwaŜa , Ŝe powinny one na razie funkcjonować na zasadzie 
świadczenia usług na poziomie podstawowym , poniewaŜ przy populacji 1500 
zarejestrowanych pacjentów w ośrodku zdrowia w Petrykozach usługi nie będą się 
bilansowały . MoŜna jedynie rozwaŜać obsługę specjalistyczną na zasadzie konsultacji. 
MoŜliwe byłoby to przy liczbie zdeklarowanych pacjentów od 2000 do 2500 .  
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DuŜa część pacjentów z tego ośrodka odeszła warz z lekarzem, który poprzednio pracował w 
tym ośrodku. Zakłada się , Ŝe odzyskanie populacji rozciągnie się na około 3-4 lata.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel podziękował za wystąpienia i przedłoŜone informacje . 
Zwrócił się do radnych o zmianę terminu posiedzenia wspólnego Komisji z 8 kwietnia na 10 
kwietnia , z uwagi  na to, Ŝe   część radnych będzie w dniu 8 kwietnia brała udział jako 
obserwatorzy w przeprowadzanych egzaminach ogólnopolskich  klas VI w  naszych 
szkołach .  
Radni wyrazili zgodę na zmianę proponowanego terminu posiedzenia wspólnych Komisji 
Rady Gminy Pabianice.  
 
 
Ad. pkt. 8.  
 
Interpelacje radnych  
 
Z interpelacjami wystąpili : 
 
Radny A. Golewski złoŜył interpelację:  
 
- w sprawie objęcia komunikacją zbiorową miejscowości na terenie gminy Pabianice , w 
których taka nie funkcjonuje ,  
- w sprawie udostępnienia pełnej dokumentacji przetargowej , wykonawczej i 
powykonawczej dotyczącej rozbudowy kotłowni w S.P. w Bychlewie.  
 
Radny K. Gąsiorek złoŜył interpelację w sprawie przywrócenia komunikacji autobusowej w 
Rydzynach.  
 
Radna Z. Kasperska zabierając głos zasygnalizowała sprawę , ze doszły do niej informacje, iŜ 
na trasie Konstantynów - Pabianice mają być zlikwidowane niektóre kursy autobusowe / I 
kurs o godz. 5,00 rano i ostatnie kursy o godz. 21,00 i 23,00/  
Radna zaapelowała, aby nie dopuścić do likwidacji w/w kursów autobusowych szczególnie o 
godz. 5,00 rano , poniewaŜ tym autobusem jeździ sporo ludzi do pracy na pierwszą zmianę 
jak równieŜ o godz. 21,00 , bo tym autobusem powracają  ludzie z drugiej zmiany.  
 
 
 
Ad. pkt. 9.  
 
Komisja Uchwał i Wniosków przystąpiła do przedkładania kolejno przygotowanych 
projektów uchwał .  
Pierwszym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie  
a/ ustalenia na rok 2008 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a  takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania ”. 
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Radni  nie wnieśli  pytań  do w/w projektu uchwały  
Uchwała NR XIX/ 113/2008 została podjęta w głosowaniu  14 głosami za, bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się  i stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
 
Drugim przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie nadania 
Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice Panu Bernardowi Debichowi.  
Komisja Uchwał i wniosków zapoznała takŜe Radę Gminy z opinią Komisji Samorządowo 
Społecznej i Organizacyjnej , która przedstawia się następująco:  
 
 „ Komisja Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna Rady Gminy Pabianice  na 
posiedzeniu w dniu 22 lutego 2008 r.  zapoznała się z  wnioskiem  złoŜonym  przez 
mieszkańców gminy Pabianice w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy 
Pabianice Panu Bernardowi Zdzisławowi  Debichowi.  
Komisja po  zapoznaniu się takŜe   z uzasadnieniem do  powyŜszego wniosku ,  w 
przytoczonych działaniach Pana Bernarda Debicha nie znalazła przykładów na szerokie 
zaangaŜowanie społeczne kandydata na rzecz mieszkańców  gminy Pabianice.  
Wspomniane w uzasadnieniu działania Pana Bernarda Zdzisława  Debicha wynikają głównie 
z jego statusu zawodowego.  
Wyjątkiem jest tutaj inicjatywa w sprawie budowy chodnika w Jadwininie. 
JednakŜe Komisja uwaŜa,  iŜ pojedyncze działanie jakkolwiek niewątpliwie pozytywne nie 
kwalifikuje jeszcze do uzyskania  Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice”.  
 
 
Radny Z. Stasiak postawił wniosek , aby głosowanie nad uchwałą przeprowadzone zostało w 
sposób tajny , ze względu na personalny charakter uchwały.  
 
Radny P. Kociołek poinformował, Ŝe zwrócił się do niego  p. J. Czekaj , jeden z 
mieszkańców, który był inicjatorem wniosku o nadanie Honorowego Obywatelstwa  Gminy 
Pabianice dla Pana Bernarda Debicha , informując go o słuszności nadania w/w tytułu dla 
tego Pana , poniewaŜ jego zasługi w działaniach na rzecz gminy  są duŜe , poinformował , Ŝe 
pan B. Debich prowadził działania   w pracach Komitetu Społecznego Telefonizacji 
Bychlewa , ceny materiałów jakie zostały wynegerowane wówczas przez  p. Debicha 
przyczyniły się do oszczędności w gminie .  
 
Radny M. Muszczak zabierając głos poinformował, Ŝe uzyskał dodatkowe informacje o 
osobie p. B. Debicha , przemawiające za tym, Ŝe zasługuje na miano nadania mu Honorowego 
Obywatelstwa Gminy.  
 
Radna H. Jaros zabierając  głos równieŜ powiedziała,  Ŝe w rozmowach z mieszkańcami 
uzyskała informacje, ze p. B. Debich bardzo duŜo zrobił dla społeczności lokalnej , osobiście 
nie moŜe wymienić  zasług , poniewaŜ nie zna ich – nie była w tym czasie mieszkanką gminy.   
 
Radny A. Jaksa zabierając głos powiedział , Ŝe przyłącza się do zdania swojej  
przedmówczyni , zarówno on jak i jego wyborcy nie wiedzą w jaki sposób i jakie zasługi p. 
B. Debicha  miałyby przyczynić się do tego by został nadany mu medal Honorowego 
Obywatela Gminy.  
 
Radny K. Gąsiorek powiedział, Ŝe osobiście zna  wielu innych mieszkańców , którzy o wiele 
bardziej zasługiwaliby na odznaczenie tym medalem.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta Gminy z pytaniem, czy mógłby wypowiedzieć się 
na temat osoby p. B. Debicha w szczególności jego zasług dla gminy Pabianice.  
 
Wójt Gminy zabierając głos powiedział, Ŝe osoba Pana B. Debicha jest mu znana , jest 
oddany dla gminy w swoich działaniach , jednakŜe nie są mu znane sprawy za które nie 
pobierane byłoby honoraria  . JeŜeli działał w społecznym komitecie telefonizacji Bychlewa, 
to najwłaściwszą do wypowiedzenie się w tym temacie byłaby osoba przewodniczącego  
społecznego komitetu. Wówczas na podstawie dokumentacji społecznego komitetu moŜna 
byłoby stwierdzić jakie  obowiązywały wtedy  ceny poszczególnych materiałów , a jakie w 
rezultacie zostały uiszczone  dzięki działaniom p. B. Debicha.  
 
Sołtys wsi Jadwinin H. Szafrański zabierając głos poinformował, Ŝe inicjatorzy uhonorowania 
p. B. Debicha medalem nie występowali do rady sołeckiej wsi Jadwinin o opinię więc jako 
sołtys nie moŜe zająć stanowiska w tej sprawie. Wiadomym mu jest , Ŝe jego działania były 
dość zaangaŜowane przy budowie chodnika w Jadwininie , wykonywał bezpłatnie wytyczenia 
geodezyjne, ale rekompensatą  za to było wykonanie bezpłatnie wjazdu  do jego posesji .  
 
Więcej głosów w dyskusji nad powyŜszym nie zgłoszono.  
W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady zaproponował rozstrzygnięcie omawianej 
kwestii w głosowaniu , przypomniał zgłoszony wcześniej przez radnego Z. Stasiaka wniosek 
o przeprowadzenie głosowania tajnego w tej sprawie.  
 
 
Sekretarz Urzędu  J. Słubik zabierając głos przytoczyła zapis ustawy o samorządzie 
gminnym, który w tej kwestii nie przewiduje przeprowadzania głosowania tajnego.  
 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady poddał do głosowania jawnego  projekt uchwały   
o nadanie Honorowego Obywatelstwa Gminy Pabianice Panu Bernardowi Debichowi  w 
wyniku  którego za uchwałą opowiedziało się 3 radnych przy 8 głosach przeciwnych i 1 
głosie wstrzymującym się.  
 
Wobec takiego wyniku głosowania uchwała nie została podjęta.  
 
Kolejnym  przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie gminy Pabianice  
W uzasadnieniu podaje się , Ŝe w związku z przewidywaną w najbliŜszych latach budową 
trasy S-14 , która w rejonie Szynkielewa spowoduje , Ŝe droga gminna Górka Pabianicka – 
Szynkielew ulegnie przebudowie / będzie przebiegała nad trasą – S-14 / proponuje się 
odstąpienie od realizacji przyjętej w budŜecie modernizacji tej drogi gminnej . Drogę w 
bezpiecznej przejezdności naleŜy utrzymać  dokonując bieŜących remontów.  
Kwotę 230.000 zł. przeznaczoną w budŜecie na modernizację tej drogi proponuje się 
przeznaczyć na zwiększenie wydatków na asfaltowanie drogi w Majówce o kwotę 138.000 ł. 
oraz zwiększenie wydatków na drogę Bychlew – Jadwinin o kwotę 92.000 zł.  
 
Uchwała Nr XIX/ 114/2008 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 10 glosami 
za, przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się i stanowi zał. nr 6 do 
protokołu . 
 
Następnym rozpatrywanym  projektem uchwały był  projekt uchwały w sprawie zmian w 
budŜecie gminy Pabianice na rok 2008 polegający  na włączeniu do budŜetu środków 
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pozyskanych z Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji Narodowej Agencji Programu „ 
MłodzieŜ w działaniu ” , program ustalony przez Parlament Europejski  w działaniu”  .  
W uzasadnieniu podaje się , Ŝe jest to włączenie do budŜetu środków otrzymanych z Fundacji 
Sytemu Edukacji – Narodowa Agencja Programu „ MłodzieŜ w działaniu”, która przyznała 
środki pochodzące z Unii Europejskiej dla Szkolnego Klubu Europejskiego” Przyjaciele 
Europy” przy Gimnazjum Adama Mickiewicza. 
Skarbnik Gminy M. Nowicka wystąpiła z prośbą wniosła , aby w projekcie uchwały Rada 
dokonała „oznakowania  środka ”tj w poszczególnych  paragrafach przy cyfrach  na końcu 
zamiast 0 wpisać cyfrę 1.  
Rada wniosek zaaprobowała pozytywnie.  
Uchwała Nr XIX/115/ została podjęta w głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i 
bez głosów wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 7 do protokołu  
 
Kolejnym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie  zmian w 
budŜecie gminy Pabianice na 2008 r. w związku z określeniem ostatecznej kwoty subwencji 
oświatowej.  
W uzasadnieniu podaje się , Ŝe w związku z ostatecznymi kwotami przyznanej subwencji 
oświatowej na 2008 r. , która to kwota jest wyŜsza od kwoty przyjętej w budŜecie gminy na 
2008 r. o 183 061 zł. , a wiąŜe się to z przewidywanym wzrostem wynagrodzeń dla kadry 
pedagogicznej łącznie z awansami zawodowymi o mniej więcej 9-10% . W budŜecie gminy 
przewidywano wzrost wynagrodzeń o 3 % . Wobec powyŜszego proponuje się zwiększyć 
planowany fundusz płac biorąc pod uwagę wykonanie wykazane w budŜecie gminy na 2008 
r. w rubryce „ przewidywane wykonanie za 2007 r. o 6 % . Kwotę naleŜy włączyć do budŜetu 
gminy , aby uzyskać zgodność planów Gminy z Ministerstwem . Kwota ta na razie pozostanie 
w budŜecie gminy w paragrafach , do momentu ukazania się tabeli wynagrodzeń . Kwota ta 
moŜe być niewystarczająca i będzie musiała być uzupełniona Decyzją Rady z nadwyŜki 
budŜetowej . 
Uchwała Nr XIX/116/2008 w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 13 głosami za 
przy 1 głosie przeciwnym i stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
Kolejny projekt uchwały równieŜ dotyczył zmian w  budŜecie gminy Pabianice na 2008 rok . 
Zmiana polega na zwiększeniu planu wydatków w dziale 754 – bezpieczeństwo publiczne i 
ochrona przeciwpoŜarowa  - o kwotę 40 000 zł. jest to kwota, którą  przeznacza się na 
dofinansowanie zakupu samochodu dla potrzeb Posterunku Policji w Piątkowski.   
Za uchwała Nr XIX/117/2008 w powyŜszej sprawie Rada opowiedziała się w głosowaniu 6 
głosami za, przy 7 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się.  
Uchwała nie została podjęta.   
 
 
Ad. pkt. 10.  
 
Radny A. Golewski poinformował, ze otrzymał odpowiedź  na interpelację  z poprzedniej 
sesji i zwrócił się z pytaniem , czy znana jest informacja  kiedy zostanie podjęta budowa trasy 
S-14, która ma przebiegać  między innymi przez grunty Szynkielewa, poniewaŜ na stronie 
internetowej Generalnej Dyrekcji Dróg i Mostów nie ma na ten temat Ŝadnej wzmianki.  
 
Wójt Gminy poinformował , Ŝe o udzielenie odpowiedzi w tej sprawie  wystąpi do  
Generalnej Dyrekcji Dróg i Mostów.   
 
 
Ad. pkt. 11.  
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W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych Przewodniczący Rady zwrócił się do sołtysów 
gminy Pabianice z tych terenów , gdzie planuje się utworzenie Obszaru Chronionego 
Krajobrazu:  „ Dolina Neru ” i Tuszyńsko-Dłutowsko- Grabiańskiego tj. Janowice, Bychlew, 
Rydzyny, Jadwinin o ustalenie i podanie terminów zebrań gdzie zostanie przedłoŜony 
powyŜszy temat . W zebraniach  udział wezmą takŜe radni z tych terenów , przedstawiciele 
Urzędu Gminy : Wójt ,  wyznaczeni pracownicy ref Gospodarki Gruntami , Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska.  
Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska  o odbycie  do 15 
kwietnia br.  posiedzenia Komisji i wypracowania stanowiska w powyŜszej sprawie, aby 
moŜna było na sesji w miesiącu kwietniu podjąć uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
Rozporządzenia Wojewody  Łódzkiego dot.  wyznaczenia Obszaru Chronionego Krajobrazu „ 
Dolina Neru ” i Tuszyńsko-Dłutowsko- Grabiańskiego .  
 
Następnie Przewodniczący Rady przedłoŜył pismo ze Starostwa Powiatowego w Pabianicach 
informujące o tym, iŜ w IX Spartakiadzie Władz Samorządowych Województwa Łódzkiego 
nie wystąpi reprezentacja Powiatu Pabianickiego ze względu na małe zainteresowanie ze 
strony samorządowców z terenu powiatu.  
 
Kolejną  informacją  , którą  przedłoŜył Przewodniczący, była  odpowiedź z  Ministerstwa 
Rolnictwa i Rozwoju wsi Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich na pismo Rady Gminy 
w sprawie zmiany punktacji wniosków o przyznanie pomocy w ramach działania objętego 
Programem Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013 . 
Ministerstwo informuję nas , Ŝe wprowadzenie zmian punktacji wniosków o przyznanie 
pomocy na obecnym etapie prac jest niemoŜliwe.  
Kserokopia pisma Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju wsi Departamentu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich w powyŜszej sprawie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady  zwrócił się takŜe do radnych o rozwaŜenie kwestii,  ewentualnie 
podjęcia inwestycji budowy drogi przez Górkę Pabianicką ze środków finansowych z budŜetu 
gminy , z uwagi na to Ŝe gmina Pabianice  będzie miała  ogromne trudności w pozyskaniu  
środków unijnych ze względu na kryteria , których nie spełnia , między innymi   /niski 
poziom bezrobocia , a takŜe duŜy dochód podatkowy  przysługujący na 1 mieszkańca / , 
szczególnie temat ten powinna podjąć Komisja Gospodarczo-Finansowa Rady Gminy.  
 
Kolejnym tematem do rozwaŜenia radnych jaki wskazał Przewodniczący był temat dot. 
ewentualnego zakupu ciągnika  przez Urząd Gminy. Ciągnik mógłby być wykorzystany do 
prac porządkowych na terenie gminy.  Pracownik gospodarczy Urzędu Gminy posiada 
uprawnienia do prowadzenia takiego pojazdu . 
 
Następnie  radny P. Kociołek – Przewodniczący Klubu Radnych NiezaleŜnych w imieniu 
Klubu przedłoŜył wniosek pisemny o  przekazywanie przez Wójta Gminy Pabianice 
informacji na sesjach Rady Gminy dot. planowanych przetargów mających odbyć się  
w czasie  między sesjami , a takŜe podawanie terminów przetargów , czasu i miejsca oraz 
przedmiotu , którego przetarg dotyczy.  
 
Radny A. Golewski przedłoŜył  wniosek pisemny , aŜeby Komisja Rewizyjna podjęła się 
kontroli doraźnej wykonania Uchwały Nr XII/78/2007 Rady Gminy Pabianice z dnia 29 
sierpnia 2007 r. dotyczącej wydatku inwestycyjnego jednostki budŜetowej / modernizacja 
kotłowni w S.P. w Bychlewie, na która Rada Gminy przeznaczyła kwotę 68 000 zł.  
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Radny M. Muszczak ponowił  wniosek z jakim zwrócił się do Wójta Gminy na 
posiedzeniu Komisji Samorządowo- Społecznej i Organizacyjnej w dniu 19 marca br.  
Wniosek dotyczy ustawienia słupa , na którym była umieszczona tabliczka 
informacyjna, Ŝe jest to przystanek autobusowy .  
 
Radny J. Kelnerowski wnioskował o zawarcie porozumienia ze Starostwem 
Powiatowym w Pabianicach w sprawie budowy nawierzchni drogi powiatowej w 
Janowicach.  
 
Radny Z. Stasiak wnioskował o wytyczenie  drugiej części drogi Majówka – śytowice .  
 
Postawił takŜe wniosek  , aby upowaŜnić Wójta Gminy do przygotowania na sesję Rady 
Gminy Pabianice w miesiącu kwietniu br. projektu uchwały w sprawie przedłoŜenia 
propozycji partycypacji Gminy Pabianice w kosztach pokrycia części materiałów przy 
inwestycji elektryfikacji posesji p. Klimków w śytowicach . 
 
PowyŜsza sprawa była juŜ przedkładana na posiedzeniu Komisji Gospodarczo-Finansowej 
Rady Gminy Pabianice przed sesją , Komisja przychyliła się do stanowiska Wójta Gminy tj. 
pokrycia kosztów przez Gminę Pabianice części materiałów potrzebnych do wykonania 
instalacji zasilającej.  
 
Radny A. Jaksa złoŜył wniosek do Komisji  Ochrony Środowiska , aby wypracowane  
wnioski  w sprawie propozycji Wojewody Łódzkiego dot. tworzenia na terenie gminy 
Pabianice Obszaru Chronionego Krajobrazu „ Dolina Neru ” i Tuszyńsko-Dłutowsko- 
Grabiańskiego zostały przedłoŜone takŜe pozostałym Komisjom Rady Gminy na 
posiedzeniach przed sesją ,  na której będzie podejmowana uchwała w powyŜszej 
sprawie.  
 
Sołtys wsi Rydzyny M. Nowak złoŜył w imieniu mieszkańców wsi Rydzyny wniosek o 
przywrócenie komunikacji na terenie Rydzyn.  
Wniosek złoŜył na ręce Wójta Gminy, prosząc o pisemną odpowiedź  w tej sprawie. 
 
Sołtys wsi Gorzew ,  Okołowice B. Wójcik – Fater zabierając głos poruszyła 
bulwersującą  mieszkańców tego sołectwa sprawę , poinformowała, Ŝe od pewnego czasu 
do miejscowości zjeŜdŜają osoby posiadające kłady motocyklowe, samochody z „ 
demobilu” -  terenowe  uprawiając na prywatnych terenach piracką głośną jazdę , 
sukcesywnie niszczą pola uprawne rolników , łąki i zasiewy, zostały rozjeŜdŜone 
wszystkie przepusty wodne.  Są to niemoŜliwe przez mieszkańców do zidentyfikowania 
pojazdy, poniewaŜ nie posiadają tablic rejestracyjnych . Nie reagują takŜe na prośby 
mieszkańców w celu zaprzestania   na ich prywatnych terenach  tego „ sportu” ,  nawet 
zdolni są do zastosowania  zemsty / za zwrócenie im uwagi / , tu sołtys przytoczyła 
przykład , który miał miejsce . W miejscowości Gorzew , Okołowice nie ma juŜ spokoju , 
szczególnie w soboty i niedziele .  
Policja wykazuje w tym temacie bezradność.  
Sołtys zwróciła się o pomoc. 
 
Ad. pkt. 12.  
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Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokoł Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 
na XIX sesji Rady Gminy.  
 
 
Radny P. Kociołek kolejno odczytywał zgłoszone podczas sesji wnioski, które 
Przewodniczący rady poddawał do głosowania.  
 
Za wnioskiem radnego A. Golewskiego o upowaŜnienie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Pabianice do przeprowadzenia kontroli doraźnej dot. sprawdzenia wydatków na modernizację 
kotłowni w SP w Bychlewie Rada opowiedziała się w głosowaniu 4 głosami za, przy 7 
głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się . 
Wniosek upadł. 
 
Za wnioskiem    Klubu Radnych NiezaleŜnych  o  przekazywanie przez Wójta Gminy 
Pabianice informacji na sesjach Rady Gminy dot. planowanych przetargów mających 
odbyć się w czasie  między sesjami , a takŜe podawanie terminów przetargów , czasu i 
miejsca oraz przedmiotu , którego przetarg dotyczy Rada opowiedziała się w głosowaniu 
14 głosami za bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  
 
 
Za wnioskiem radnego  J. Kelnerowski  o zawarcie porozumienia ze Starostwem 
Powiatowym w Pabianicach w sprawie budowy nawierzchni drogi powiatowej w 
Janowicach Rada opowiedziała się 14 głosami za , bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się .  
 
 
 
Za wnioskami radnego Z. Stasiaka w sprawach : 
 
1/  wytyczenie  drugiej części drogi Majówka – śytowice  Rada opowiedziała się w 
głosowaniu 14 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się . 
 
2/ za  wnioskiem   o  upowaŜnienie  Wójta Gminy do przygotowania na sesję Rady 
Gminy Pabianice w miesiącu kwietniu br. projektu uchwały w sprawie przedłoŜenia 
propozycji partycypacji Gminy Pabianice w kosztach pokrycia części materiałów przy 
inwestycji elektryfikacji posesji p. Klimków w śytowicach  Rada opowiedziała się 14 
głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymuj ących się.  
 
 
Za wnioskiem radnego  A. Jaksa  do Komisji  Ochrony Środowiska , aby wypracowane  
wnioski  w sprawie propozycji Wojewody Łódzkiego dot. tworzenia na terenie gminy 
Pabianice Obszaru Chronionego Krajobrazu „ Dolina Neru ” i Tuszyńsko-Dłutowsko- 
Grabiańskiego zostały przedłoŜone takŜe pozostałym Komisjom Rady Gminy na 
posiedzeniach przed sesją  ,  na której będzie podejmowana uchwała w powyŜszej 
sprawie Rada opowiedziała się w głosowaniu 14 głosami za bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się. 
 
Za wnioskiem sołtys wsi Rydzyny M. Nowaka  o przywrócenie komunikacji na terenie 
Rydzyn Rada opowiedziała się w głosowaniu 14 głosami za , bez głosów przeciwnych i 
bez głosów wstrzymujących się.  
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Ad. pkt. 13.  
 
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy.  
 
 
 
 
        Obradom sesji przewodniczył: 
        Przewodniczący Rady Gminy  
 
         Roman Figiel  
 
Protokolant: 
 
Urszula Czerwonka  


